
Protokoll

Sektionsstyrelsemöte 2023-03-02

Sektionen för Arkitektur och Industridesign

inom Teknologkåren vid Lunds Tekniska Högskola

Plats: Styrelserummet, A-huset

Närvarande:

Ida Thorsson, Ordförande
Hilda Johansson, Vice Ordförande
Sofie Gruvesäter, Sekreterare
Anton Lundberg, Øverphøs
Elsa Ericsson, Ordförande CeremU
Maria Xie, Ordförande NärU
Oscar Landgren, Kassör

Sofia Magnusson, Jämlikhetsombud
Simone Tystad, Ordförande InfU
Thea kaplan, Ordförande AktU
Aline Beaumont, Ordförande SRID
Tilde Sääf, Ordförande SRA
Camille Lambreth, Världsmästare
  Bea Olsson, Sexmästare

§1. OFMÖ

Ordförande förklarar mötet öppnat 12.05.

§2. Godkännande av dagordning och tid

Styrelsen beslutar att godkänna dagordning och tid.

§3. Val av justeringsperson

§4. Puls

§5. Verksamhetsplan

● Verksamhetsplanen är ett sätt att styra utan att styra genom en detaljplanerad budget. Den ska

också verka som riktlinjer för framtiden.

● CeremU:s inledning är grammatiskt inkorrekt.



● SrA:s och SrID:s mål är inte helt enlig med deras syfte.

● I phösets står det mottagning ist för nollning, byt.

● Kan vara bra om utskotten själva får vara med att bilda målen så att de speglar utskottets åsikter.

Om man har ändringar eller tillägg mm så är det bara att skicka in till Ida.

● Komplettering till budgeten för att den ska sitta lösare.

● Kanske enklare om vi i praktiken ändrar istället för att skicka till Ida, så blir det mindre arbete.

§6. Stresshantering

Oklart med poster. Många nomineringar, få ansökningar. Hustomtepropositionen behöver mer arbete.

Oklart om den kommer hinna klart innan VTM för att ju bättre den är, desto mindre problem i framtiden.

De mer erfarna i styrelsen får gärna säga till om de ser något de mindre erfarna gör som de vet av

erfarenhet inte kommer fungera så bra.

§7. Kårinfo

ValFM!!

Någon kårkontakt kommer dyka upp.

§8. Committee round

Stress stress stress

Lite spännande saker pågår också i utskotten.

§9. Other Matters

Propositionsmötet ikväll är lite efter fem. Börjar i styris

Monica hälsar att det är mycket folk på taken vilket man inte får. Konversationer förs om saken.

Simone strukturerar upp nyhetsbrevet. Om man har något som ska tas med i det kontakta Simone innan
hon skriver nyhetsbrevet! (Hon skriver det på udda veckor på söndagar)

En oklar kvittomapp blev delad med phöset?? Varför?? Vem??

§10. Important dates



Står på whiteborden i Styris

§11. Next Meeting

2023-03-09.

§12. OFMA

Vice Ordförande - Hilda Johansson Ordförande - Ida Thorsson

Sekreterare - Sofie Gruvesäter


